
 

 

Z Á P I S NI C A 

 

zo zasadnutia komisie financií a rozpočtu MsZ v Kežmarku,  

ktoré sa konalo dňa 20. 09. 2023 o 15:00 hod. v zasadačke MsÚ Kežmarok 

 

 
Prítomní: Mgr. Bc. Jozef Matia, Ing. Pavol Fejerčák, Ing. Jiří Ruml, Ján Zakucia, Daniel Mištík, 
Filip Kormoš, Ing. Miroslav Perignáth, Ing. Janka Gantnerová, Martina Špitková 
 
Ospravedlnení: 0 
 
Zapisovateľka: Mgr. Marta Pjurová 
 

 

Program:  

 

1. Otvorenie. 

2. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2023 

3. Podanie ústnej informácie o vyhodnotení verejno obchodných súťaží Mesta Kežmarok 

4. Rôzne. 

5. Záver. 

 

 

1. Otvorenie 

 

- predseda komisie otvoril zasadnutie, privítal všetkých prítomných a oboznámil členov komisie 

s programom a prešiel k ďalšiemu bodu programu 

 

 

2. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2023 

 

- predseda udelil slovo vedúcej ekonomického oddelenia, ktorá oboznámila členov komisie s 

jednotlivými zmenami v rozpočte a predstavila príjmy a výdavky zapojené do rozpočtu, pričom 

podrobne popísala členom komisie jednotlivé položky 

- stručne popísala každú jednu položku bežných a kapitálových výdavkov 

- oboznámila komisiu s rozpočtovými položkami školstva a vysvetlila im uvedené položky z 

materiálu 

- na konci zhrnula, že ide prevažne iba o presuny položiek rozpočtu 

- p. Perignáth sa opýtal na presun opravy strechy knižnice. Či tomu správne rozumie a ide o 

zmenu položky z lekárne na knižnicu. Vedúca ho informovala, že tomu rozumie správne. Tiež 

od p. Perignátha padla otázka ohľadne kapitálovej zmeny v rozpočte a požiadal predsedu 

komisie o  jasnejšie vysvetlenie. Predseda komisie informoval, že zmenu ovplyvnili hlavne 

oprava parkoviska na ulici Karola Kuzmányho, verejné osvetlenie na juhu a výber 4 starých 

vrstiev uložených na parkovisku. Pani prednostka doplnila, že realizácie parkoviska sa prevzali 

z projektovej dokumentácie vodozádržných opatrení a zapracovali sa pri realizácii projektu 

vnútrobloku južná. V tomto projekte je zasa zahrnuté verejné osvetlenie. Taktiež infomovala, 

že na riadiaci orgán bola podaná aj žiadosť, aby mestu boli tieto navýšenia preplatené. Zatiaľ 

sa čaká na odpoveď riadiaceho orgánu. 

- p. Kormoš sa informoval ohľadne navýšenia jednotlivých súm, aké je predpokladané celkové 

navýšenia a či je možné do budúcna pripraviť materiál ohľadne týchto navýšených cien. 

- p. Fejerčák predniesol nespokojnosť občanov, ktorá sa k nemu dostala a to v znení, že sa zrušili 

bezbariérové vstupy na nových parkoviskách a že po ukončení projektu je automaticky 

potrebné to opravovať a dávať bezbariérové prechody. Podľa neho ide o zbytočné náklady 

a bolo by lepšie to odstraňovať už pri realizácii. Dal taktiež otázku, kto takéto náklady na 



 

 

opravu potom znáša. Pani prednostka informovala, že náklady na opravy znáša dozor, ktorý 

dozoruje stavbu a čo sa týka bezbariérových prechodov, tak pri parkoviskách tieto prechody 

nespadajú do realizačného plánu, pretože parkoviská slúžia primárne pre vjazd vozidiel na 

parkovisko a nie chodcov. Takzvané bezbariérové vstupy na parkoviská pre chodcov neboli 

realizované ani v minulosti. V prípade pôvodných parkovísk išlo už o vpadnuté obrubníky 

parkovísk, ktoré časom mohli pôsobiť ako vstupy pre chodcov. 

- predseda komisie vyzval členov k diskusii, kedy sa začala diskusia ohľadne projektov od ich 

výberu, návrhu, začatia a ich ukončenia 

- predseda požiadal členov komisie o pripomienky, prípadne otázky, ktoré komisia nemala a tak 

následne predseda požiadal o hlasovanie 
 

- Hlasovanie za Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2023  

za :  7 (všetci prítomní) 

proti:  0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh na 

zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2023. 

 

 

3. Podanie ústnej informácie o vyhodnotení verejno obchodných súťaží Mesta Kežmarok 

 
- predseda komisie predniesol členom komisie ústnu informáciu o verejno obchodný súťažiach 

Mesta Kežmarok kedy informoval, že úspešné boli tieto súťaže na uliciach : Petržalská 20, 

Gen. Štefánika č. 2, Gen. Štefánika č. 3 , Megas obchod hl. Námestie a neúspešná bola súťaž 

Gen. Štefánika č. 1 
- podpísaná bola zmluva na prenájom jedného trhového priestoru v novej tržnici a 2 zmluvy na 

byty a 3 nebytové priestory, Alter ego návrh na podpis zmluvy bol stiahnutý 
- predseda informoval, že na najbližšom zastupiteľstve bude znova podaný návrh na predaj Malý 

slávkov 
 

 

4. Rôzne 

 

V bode rôzne nezazneli žiadne požiadavky. 

 

5. Záver 

 

V závere komisie predseda komisie poďakoval prítomným za ich účasť.  

 
 

 

Zapísala: Mgr. Marta Pjurová 

Kežmarok, 20.09.2023 

 

 

 

                                                                                 Mgr. Bc. Jozef Matia 

                                                    Predseda Komisie financií a rozpočtu pri MsZ Kežmarok  


